
 
Vragen aan de portefeuillehouder  
Forum Ruimte donderdag 7 december  2023 
agendapunt 10 
 
Onderwerp: Brede Dijk 
 

1. Klopt het dat het project Brede Dijk vertraging oploopt? Zo ja, hoeveel en hoe komt dit? 
Heeft dit financiële consequenties? 
 

2. Kunt u de planning van het volledige project (fase 1-5) delen? Kunt u aangeven of dit 
vertraging heeft opgelopen? 
 

3. Klopt het dat de Moerascipressen in de Prinses Beatrixstraat en de Prinses Margrietstraat niet 
zijn gesnoeid (motie M-102)? Wanneer gebeurt dit?  
 

4. Hoe staat het met de aanpak rotondes (T-804 en T-821) en komt deze op tijd om in 1 keer met 
de fietsstraat Brede Dijk opgepakt te worden? 
 


